
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2009. február 12. 
napján megtartott munkaterv szerinti üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Horinka László polgármester, Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző, Cseri Péter, 
Lányi György, Farkas Ferenc, Farkas Gáborné, László Ferenc, Lukács István, Katus Norbert, 
Dr. Papp Ágostonné, Csanádi Gábor, Szücsi Csaba,  Kecser István települési képviselők, 
Mészáros Irén, a Központi Konyha vezetője. 
 
Horinka László polgármester: Köszöntöm a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülés határozatképes, azt megnyitom. Elnézést kérek, mert nem a 
munkaterv szerint lett az ülés összehívva, ennek oka, hogy Törvény szerint február 15-ig kell 
a költségvetést a képviselő-testület elé terjeszteni. Szerettem volna a Törvényt betartani. 
Ennek értelmében a 16-ai ülés napirendjeit csúsztattuk át a mai napra. A kiküldött napirendek 
szerint szeretném az ülést megtartani, amihez néhány most kiosztott anyag csatlakozna. 
 
Katus Norbert: Gödöny Péter szerkesztőbizottsági tagságát kellene, hogy megszüntesse a 
Testület, ő önként lemondott január 31. napjával. Egyéb elfoglaltságai miatt nem tud tovább 
részt venni a szerkesztőbizottsági munkában. 
 
Horinka László polgármester:  Tehát a mai ülés napirendjét az alábbi kiegészítésekkel 
teszem fel szavazásra: 
j./ a Szent István Iskola melletti terület  tulajdonjogának megszerzése 
k./ Az SZMSZ módosítása 
l./ CSASE alapító okirat módosítása 
m./ Mindenki Közlekedik Alapítvány kérelme 
n./ Szerkesztőbizottsági tagságban bekövetkezett változás 
 
 
Javaslatot teszek továbbá a jegyzőkönyv-hitelesítőre Farkas Ferenc  települési képviselő 
személyében. 
 
A Képviselő-testület tagjai  egyhangú szavazati aránnyal Farkas 
Ferenc települési képviselőt jegyzőkönyv-hitelesítőnek 
megválasztották. 
 
Horinka László polgármester: A telefonokat kérem kikapcsolni az ülés idejére, 
jegyzőkönyvvezető Kissné G. Márta  és Kántor Erzsébet lesz. 
 
A kiküldött napirendre a fenti kiegészítésekkel együtt teszek javaslatot és azzal a 
módosítással, hogy a konyha beszámolóját előre vegyük. Aki egyetért kérem, szavazzon! 
 
 
A Képviselő-testület tagjai az alábbi napirendi pontok megtárgyalásával egyhangúan 
egyetértettek: 
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Az ülés napirendje: 
 
1./ Központi Konyha beszámolója munkájáról 
 Előadó: Mészáros Irén, a központi konyha vezetője 
2./ A 2009. évi költségvetési és pénzügyi terv tárgyalása. Költségvetési rendelet 

megalkotása. Az Önkormányzat több (3) éves kihatással járó feladatainak előirányzata 
éves bontásban. 

 Előadó: Horinka László polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
   Csanádi Gábor, a pénzügyi bizottság elnöke 
   Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
3./ Tájékoztatás a civil szervezetektől, az Önkormányzattól kapott támogatások 

felhasználásáról. 
 Előadó: Lukács István, az OMSB elnöke 
   Csanádi Gábor, a Pénzügyi Bizottság elnöke 
 
4./ Egyebek: 

a./ „Fasorok létesítése Sülysápon” c. KMRFT-TRFC-029/2008. pályázat 
támogatásának igénybevételéhez önerő módosítása 

  Előadó: Horinka László polgármester 
 

b./ Polgármesteri Hivatalnál nyílászáró cseréhez beérkezett árajánlatok 
megtárgyalása 

 Előadó: Horinka László polgármester 
 

 c./ 2009. évi képviselői tiszteletdíjak megtárgyalása  
  Előadó: Horinka László polgármester 

 
d./ Sülysáp 4 bázisállomás létesítéséhez végleges tulajdonosi hozzájárulás 

megadása 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 e./ 31. sz. fkl. út tápiószecsői vasúti átjáró különszintű csomópontjának kiépítése 
  (tanulmányterv) 
  Előadó: Horinka László polgármester 
 
 f./ Képviselői indítvány 
  Előadó: Katus Norbert települési képviselő 
 
 h./ Lányi György települési képviselő beadványa 
  Előadó: Lányi György települési képviselő 
 
 i./ Anyakönyvi feladatok ellátására szóló megbízás 
  Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 

j./  A Szent István Iskola melletti terület  tulajdonjogának megszerzése 
 Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
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k./  Az SZMSZ módosítása 
 Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
l./  CSASE alapító okirat módosítása 
 Előadó: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
m./  Mindenki Közlekedik Alapítvány kérelme 
 Előadó: Horinka László polgármester 
 
n./  Szerkesztőbizottsági tagságban bekövetkezett változás 
 Előadó: Katus Norbert települési képviselő 
 

 
 
Horinka László polgármester:Majd a napirendi pontok végén még néhány dologról 
szeretnék beszámolni. 
 
 
1./ NAPIRENDI PONT: 
Központi Konyha beszámolója 
 
Horinka László polgármester: A beszámolót két bizottság is tárgyalta, az írásos 
előterjesztést minden képviselő megkapta. 
 
Mészáros Irén, a konyha vezetője: Bodor úrral megbeszéltük, hogy még nem kell térítési 
díjat emelni. Amikor majd Ő ügy dönt velem együtt, akkor fogjuk csak a Képviselő-testület 
elé hozni az emelési javaslatot. 
 
Horinka László polgármester: Legalábbis a Bodor Úrnak ez a javaslata, de dönthetünk ettől 
másképpen is. 
 
Mészáros Irén, a konyha vezetője: Tulajdonképpen ugyanazzal terveztünk, mint tavaly, azt 
gondoljuk, hogy talán beleférünk. 
 
Horinka László polgármester: Tavaly közszájon forgott egy szám, amit érdemes tisztázni, 
mégpedig az óvodásoknál a napi ebédeknek az adagszáma, talán 150 körüli volt. Ez, mint 
kiderült egy rossz számítás eredményeként volt, most 185 körüli a valós szám. 
Nem annyi nappal kell számolni, mint amennyivel a korábbi számítás történt.  
Az adagszám ugyanannyi, csak nem mindegy, hogy mennyivel kell osztani. 
 
Saját tapasztalatom is, hogy finomak és változatosak a konyhán az ételek. Biztos szerepel a 
beszámolóban, hogy a kb. 125 ezer adag étel elkészítése alatt nem volt semmilyen fertőzés, 
stb. ehhez gratulálok. 
Amennyiben nincs hozzászólás, észrevétel. Köszönöm az összes konyhai dolgozó munkáját, 
és javasolom elfogadásra a beszámolót, melyet a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság is 
elfogadásra javasolt. 
 
Mészáros Irén, a Konyha vezetője: Szeretném még elmondani, hogy a Borbély doktornővel 
együttműködünk, amennyire lehet, és nagyon sokat segít. 
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Horinka László polgármester : Volt már olyan kísérlet, hogy az étlap felkerült a honlapra, 
ezt kérem, hogy folytassátok.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

8/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Központi Konyha 
beszámolóját megtárgyalta és azt elfogadja. 
 
Határidő: 2009. február 12. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
2./ NAPIRENDI PONT: 
A 2009. évi költségvetési és pénzügyi terv tárgyalása. Költségvetési 
rendelet megalkotása. Az Önkormányzat több (3) éves kihatással 
járó feladatainak előirányzata éves bontásban 
 
Csanádi Gábor települési képviselő az ülésre megérkezett ! 
 
Horinka László polgármester: Én először legalább ilyen rossz költségvetésre számítottam, 
aztán egy szám kimaradása miatt volt egy időszak, amikor igen jónak mutatkozott. De aztán 
mégiscsak a rosszabb érvényesült. Azt mondják, hogy még ez nem is a legrosszabb, mert az a 
jövő évben lesz. A cégek, amelyek az iparűzési adót fizetik, azok eredményeiben az idén fog 
megjelenni a válság, ezért sajnos lesz még ettől rosszabb is. A normatívák messze nem 
fedezik az ellátásokat. Régen sokkal nagyobb arányban finanszírozták a feladatokat. 
Összességében a kötvényünkből származó bevételt is figyelembe véve látható, hogy nincs 
meg a 800 mFt plusz. 170 mFt körüli beruházást tervezünk, ehhez a kötvényből kell 
elköltenünk. 
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A Polgármester Úr már 
említette, hogy a „feketeleves” a jövő évben jön még. Az Szja tekintetében még nem 
érzékelhető, ami jövőre lesz. A szociális kiadások valószínűleg nőni fognak. A kiadási 
oldalon ez jelentkezik. Januárban kb. 30 ezer cég csődeljárását kezdeményezték., ez a szám 
óriási. A költségvetésben nagyon nehezen követhető, hogy a forint hogy fog „muzsikálni” az 
idén. Itt a forint belső gazdaságban lévő értékéről beszélek. Azt hiszem, megkaptátok a 
Bodor-féle jelentést, illetve az összesítést, amit a Bizottság megkapott. Lehetett azt is látni, 
hogy az intézményeknél nagyon alaposan megnézték, hogy mik a költségek. A személyi 
kiadások adottak, a dologi kiadásokat is a minimumra csökkentettük. A dologiban némileg 
volt nem annyira fontos, de nem fölösleges számokról volt szó. A Bizottság megtette 
javaslatát, hogy min lehet spórolni. Én így javasolom elfogadni a költségvetést.  
 
Horinka László polgármester: A járulékok módosítása abszolút a költségvetés 
felülvizsgálatát fogja jelenteni. Rengeteg munkánk volt. A Hivatal nyílászáróinak cseréjére 
árajánlatokat kértünk be, benne is van a költségvetésben, viszont mivel nagyon szűkek a 
lehetőségeink, erről lemondanánk, de nem a teljes összegről, mert vannak még kifizetetlen 
számlák a CSABÉP Bt. felé.. Valamekkora összeget ott kellene hagyni, de ami még 
fontosabb, hogy a CSASE gesztorváltása együtt jár azzal is, hogy a vezetőnek a székhelyen 
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kellene működni, és neki is helyet kellene biztosítani a volt műszakos irodában. Ahhoz, hogy 
ez megtörténjen, érdemes volna legalább egy tisztasági festést eszközölni. A mennyezet is 
végig van repedve. Egyenlőre még átmeneti megoldásként maradhat Tóalmáson, de utána ide 
kell, hogy kerüljön, a 4,2 mFt-ot meg kellene felezni erre a célra.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Az egyebek c./ pontjában szerepel a képviselői tiszteletdíjak 
tárgyalása, ezért szeretném, hogy most hallgassátok meg a javaslatomat: ebben az 
esztendőben a tiszteletdíjak 50%-ról mondjunk le. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
tárgyalta ezt, és a tavalyi összegnél álltak meg. A javaslatom lényege, hogy mondjunk le az 
50 %-ról, és a maradék 50 %-ról mindenki a saját belátása szerint rendelkezhetne. 
 
Katus Norbert: Két észrevételem van: ceglédi hulladéklerakót meddig kell még fizetni, vagy 
ez egy folyamatos, állandó kötelezettség? 
 
Horinka László polgármester : Ez nekem sem egyértelmű, ennek az az oka, hogy még 
mindig megjelent a mostani költségvetésünkben is, hogy a korábbi években lassan haladt a 
kivitelezés, éppen ezért a számlák kifizetéséhez szükséges önerő is csúszott. Nem tervezett 
úgy ez a fajta kiadásunk, ahogy beterveztük. Az egész tolódott. Ez még 2009. januárra nem 
volt tervezve, de mégis 5 mFt szerepel. 
 
Katus Norbert: Van egy határozati javaslat az óvoda külön igényeivel, abban 3 mFt szerepel, 
viszont a táblázatban én 2 mFt-ot látok beírva. Úgy tudom, hogy ez csökkentve lett.  
 
Horinka László polgármester : Én is úgy emlékszem, hogy  talán 2 mFt-ra lett csökkentve. 
Ennyi kell, hogy szerepeljen a határozati javaslatban.  
 
Javasolom, hogy haladjunk a külön igényekkel sorban: 
Óvoda 2 mFt, ki volt kötve, hogy az úszás nem lehet benne.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

9/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel úgy határoz, hogy a 
Napköziotthonos Óvoda további igényének keretösszegét 2.000.000.- Ft-ban határozza meg. 
Ezen keretből kell megoldania mindazon feladatokat, melyet a pótigények felsorolásában 
nevesít, s melyeket a legfontosabbnak tart. 
 
Felhívja az intézményvezetőt nevelési programjának módosítására, mivel az Önkormányzat 
nem kívánja támogatni az óvodai úszásoktatást. 
 
Határidő: 2009. március 31. 
Felelős: Bálint Sándorné óvodavezető 
 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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10/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel úgy határoz, hogy a 
Szent István Általános Iskola további igényének keretösszegét 1.170.000.- Ft-ban határozza 
meg.  
A fenti összegből a tetőablakok festésére 500.000.- Ft-ot, könyvtári könyvbeszerzésre 
200.000.- Ft-ot, periodika megvásárlására 80.000.- Ft-ot, táboroztatási költségekre 390.000.- 
Ft-ot fordíthat.  
 
Határidő: 2009. március 31. 
Felelős: Kecser György igazgató 
 
 
Horinka László polgármester: Következik a Móra Ferenc Általános Iskola, ahol 1.750.000.- 
Ft összeget kellene jóváhagyni. 
Mindezt a tornacsarnok bevételéből kell megtennie, nem pedig azon felül. 
 
Farkas Gáborné: A könyvbeszerzés 1 mFt volt, ha ezt lefaragjuk 500 eFt-ra, akkor a szőlősi 
könyvtár frissítésére nem lesz semmi. 
 
Horinka László polgármester: Én úgy gondolom, hogy azért van most már a busz is, hogy 
ezzel a közlekedési lehetőséggel hozzá tudnak férni a nagyobb könyvtár használatához is.  
 
Farkas Gáborné: Én viszont úgy gondolom, hogy nem fognak ide bebuszozni, gyalázat, ami 
ott van, hiszen egy szekrényben van néhány könyv, ezek valamiféle erősítést érdemelnének a 
gyerekek részére. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : A Képviselő Asszonynak abszolút igaza van, de pont én 
vagyok az, aki harmadik éve morgok az összevonások miatt. Most amikor nincs pénz, ezt meg 
kell oldani, de a jelenlegi állapotokról igaza van. 
 
Farkas Gáborné : A könyvtári kölcsönzés egy nagyon jó dolog, de egy 8-9 éves gyermek 
nem fogja azt mondani, hogy ha kér egy könyvet, akkor azt honnan lehetne meghozatni. Ott a 
gyerekeknek szóló kínálat kellene, hogy legyen. 
 
Katus Norbert: Azt kérdezném, hogy amire ott szükség van, elsősorban kötelező irodalom? 
 
Farkas Gáborné: Nem, de én azt szeretném, hogy legyen kedve a gyereknek ahhoz, hogy le 
tudjon venni egy olyan könyvet, amit szívesen elolvas. 
 
Katus Norbert: Határozatban javasolhatjuk az intézményvezetőnek, hogy valamennyi 
összeget adjon a szőlősi tagkönyvtár bővítésére, számok nélkül. Az 500 eFt-ból fordítson erre 
is valamennyi összeget. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző: Azt szeretném mondani, hogy a két könyvtár alatt a Móra 
Ferenc Általános Iskola könyvtárát és a községi könyvtárat kell érteni. A Móra Ferenc 
Általános Iskola könyvtárából, ahol gyermekkönyveknek kellene lenni, mitől nem lehet a 
tagintézmény vezetőjének összefogni egy csomó könyvet, és megosztani a két könyvtár 
között. Nem értem, hogy ezt technikailag mitől nem lehet megoldani. 
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Lukács István, az OMSB elnöke: Véleményem szerint ez a nem odafigyelés.  
 
Horinka László polgármester: A két könyvtár beszerzésére összesen 500 eFt, egyben van 
meghatározva. Felkérjük az intézmény vezetőjét, hogy a szőlősi tagiskola könyvellátását és a 
gyerekek olvasási igényeinek megfelelő könyvellátást oldja meg, és júniusban erről számoljon 
be. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

 
11/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel úgy határoz, hogy a 
Móra Ferenc Általános Iskola további igényének keretösszegét 1.750.000.- Ft-ban határozza 
meg. 
 
A fenti összegből két tanterem burkolat cseréjére 1.200.000.- Ft, textília beszerzésre 350.000.- 
Ft, kiküldetésre 200.000.-Ft összeget fordíthat. 
 
A két könyvtár könyvbeszerzésére összesen 500.000.- Ft-ot fordíthat, és felkérik az 
Intézmény Vezetőjét, hogy a szőlősi tagiskola könyvellátását és a gyerekek olvasási 
igényeinek megfelelő könyvellátását oldja meg, és júniusban erről számoljon be a Képviselő-
testületnek. 
 
Határidő: 2009. március 31., illetve 2009. június 15. 
Felelős: Horváth Attiláné igazgató 
 
 
Horinka László polgármester: A Központi Konyha esetében egy nagyobb igénnyel 
jelentkeztek, új főzőüstöt szerettek volna.  
A határozatban szereplő keretösszeg 650 eFt. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

12/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel úgy határoz, hogy a 
Központi Konyha további igényének keretösszegét 650.000.- Ft-ban állapítja meg, mely 
összeget a badel cserére és a program frissítésére fordíthatják. 
 
Határidő: 2009. március 31. 
Felelős: Mészáros Irén, a Központi Konyha vezetője 
 
 
Kecser István települési képviselő az ülésre megérkezett ! 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
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13/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 2009. évben a 
Polgármesteri Hivatal épületében nem kerül sor a nyílászárók cseréjére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Én a képviselői tiszteletdíjamról 
teljes egészében le akarok mondani, igaz, hogy nem a település számlájára, hanem egy 
közalapítvány részére. Szerintem bízzuk minden települési képviselő saját lelkiismeretére, 
hogy az egészről vagy csak az összeg 50 %-áról akar lemondani. 
 
Horinka László polgármester : A Képviselő-testület. határozza meg, hogy a képviselő 
mennyi tiszteletdíjat vehet fel. 
Ne harmadrész legyen rögzítve az SZMSZ-ben, hanem ennek a fele. És innentől kezdve a 
képviselő annak a javára mond le, akinek szeretne.  
 
Szücsi Csaba: Ebben az évben is részünkről a családi kassza tervez, nem támogatom a 
felezést. 
 
Csanádi Gábor, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke: Én sem támogatom 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Véleményem szerint ez méltánytalan döntés lenne némelyik 
képviselővel szemben, én nem szavazhatok a másik képviselő tiszteletdíjáról.  
 
Horinka László polgármester : Az idei évben a képviselői tiszteletdíj csak egyféle lehet. 
Ami most 37 eFt. A javaslat arra vonatkozik, hogy ez kevesebb legyen.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Ennek a javaslatnak az lett volna a lényege, hogy a település 
költségvetése 4 mFt-tal beljebb legyen. 
 
Horinka László polgármester: Szavazásra bocsátom, hogy 2009. évben a képviselői 
tiszteletdíjak a korábbi összeg felében, bruttó 18.500.- Ft-ban kerüljenek megállapításra. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 4 igen, 3 nem, 5 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

14/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem ért egyet azzal a javaslattal, 
hogy a képviselői tiszteletdíjak 2009. évben bruttó 18.500.- Ft-ban kerüljenek megállapításra. 
 
A képviselői tiszteletdíj összege 37 eFt/hó, mely összegről a képviselők írásban 
nyilatkozhatnak, hogy szándékukban áll-e arról valamely egyesület, alapítvány részére 
lemondani. 
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Határidő:  2009. február 18. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
  Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője 
 
Horinka László polgármester: Úgy gondolom, hogy a költségvetéssel kapcsolatos 
részletkérdéseket kitárgyaltuk, azt lezárhatjuk kérdezem, hogy a költségvetési rendeletet ki 
fogadja el? 
 
Farkas Gáborné: Az ÖNO-nál a 730 eFt  szerepel, ez mind cafeteria, vagy hány főre 
vonatkozik? 
 
Horinka László polgármester : A házi segítségnyújtási feladat átadásra került mind a 
feladat, mind a feladatot ellátó két személy a Nagykátai Kistérségi Központhoz. Eddig 5 fő 
voltak most már hárman vannak. Nem ők látják el a házi segítségnyújtást, a Nagykátai 
Kistérségi Gondozási Központ látja el az egész kistérségben, így Sülysápon is. Ez már február 
1. napjával megtörtént. Az átadás több bonyodalmat is okoz, mi már a normatívát 
leigényeltük, és ezt át kell adni, majd le kell mondani, majd történik egy elszámolás. Nekünk 
majd csak az egy hónapra fog járni. Miután ez a két ember év közben került mozgatásra, és itt 
volt cafeteria mozgásuk, ezért úgy döntöttem, hogy erre az évre még álljuk a cafeteriájukat, de 
csak erre az évre. Ezért szerepel ez az összeg.  
 
Farkas Gáborné: A Polgármesteri Hivatalnál hány főről szól?  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző : 27 fő, mert szerepeltettük az évközben visszajövőket is.  
 
Horinka László polgármester : Van olyan dolgozónk, aki jelenleg még GYES-en van, év 
közben fog visszajönni az egyik március közepén,  a másik októberben.  
 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Ezen biztos, hogy lesz évközben 
megtakarítás, időarányosan. 
 
Farkas Gáborné: A Szent István Általános Iskolánál van egy sor a 14/4 oldalon egyéb 
sajátos juttatások, 400 eFt. Szöveg nélkül. Biztos van annak valami címe, csak mi? 
Továbbá a beosztott pedagógusok száma a SZIÁI-nál 35 fő, ez hogy jön ki? 
 
Horinka László polgármester : Az szerintem benne maradt a Móra Ferenc Általános 
Iskolától..  
 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: Azt kell tudni a költségvetésről, hogy 
amik a béren kívül vannak, norma alapján számolja a feladatfinanszírozás. A Bodor Úr ahova 
gondolta, oda tett be tételeket, de ez nem szentírás. Felosztja a költségvetési sorokra, és majd 
az intézmény vezetője dönti el, hogy milyen címen fogja kifizetni. Ez tájékoztató jellegű.  
 
Farkas Gáborné: Nem tudom, hogy mit jelent a SZIÁI-nál a 262 sor, egészségügyi 
hozzájárulás 50 dolgozóra?  Egyébként az óvodánál  is 50 dolgozóra van megállapítva. 
 
Seprősné Cseri Ágota, a pénzügyi csoport vezetője: A betegszabadságot elemeztük, ami 
minimális volt ilyen címen.  
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Horinka László polgármester : Én mondtam a Bodor Úrnak, hogy ne tervezzünk se 
betegszabadságot,  se szabadságot, ezeket aztán valóban nem terveztük.  
 
Katus Norbert : A Pénzügyi Bizottság ülésén megkérdeztem, hogy a Bodornak Úrnak 
mennyit fizetünk, és mennyivel vagyunk beljebb az intézményi költségvetésben, mennyit 
hozott nekünk ez, anélkül, hogy ki kellett volna rúgni embereket? 
 
Horinka László polgármester: Nehéz az összehasonlítás,.de a személyit és a járulékot a 
tavalyi eredeti előirányzatot el kell osztani 13,5 majd megszorozni 12-vel, ami egy 
összehasonlító adatot ad számunkra, hogy mennyit is takarítottunk meg. Én kb. 40-50 millióra 
teszem a különbséget, és ezt most is tartom. Szívesen kiszámolom neked. 1.200 eFt-ot 
fizetünk a Bodor Úrnak egy évben, és egyetlen embertől sem kellett elbúcsúznunk, mert 
takarékoskodunk. 
 
 
Horinka László polgármester : A módosítással és az elfogadottakkal együtt aki elfogadja a 
rendeletet, az kérem, hogy szavazzon. 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 nem szavazati aránnyal az alábbi rendelet 
megalkotásáról döntöttek: 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
2/2009. (II. 12.) sz. rendelete 
2009. évi Költségvetéséről 

 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata az Államháztartásról szóló többször módosított 1992. 
évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2009.évi költségvetéséről szóló 2008. 
évi CII. törvény alapján 2009. évi költségvetéséről az alábbi rendeletét alkotja meg:  
 

I. fejezet 
Sülysáp Önkormányzat  
2009. évi költségvetése 

 
1.§. Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Költségvetését 
 

1.655.532.732 Ft bevételi 
1.655.532.732 Ft kiadási állapítja meg. 

 
2.§. A pénzforgalmi bevétlek részletezését az 1. sz. melléklet tartalmazza, a közoktatási 
normatívák jogcím szerinti megoszlásával együtt. 
 
3.§.(1) Az 1.§.-ban megjelölt kiadási főösszeg címenkénti (költségvetési szervenkénti) 
megoszlását 2.sz. melléklet tartalmazza . 
(2) A Polgármesteri Hivatal és a részben önálló költségvetési szervek kiadásainak kiemelt 
előirányzatonkénti megoszlását a 3. sz. melléklet tartalmazza. Az átadott pénzeszközök 
részletezését a 4 sz. melléklet tartalmazza.  
(3) Az Önkormányzat költségvetésében Ft általános tartalékot, valamint konkrétan 
megfogalmazott célok megvalósítására 676.373 e Ft fejlesztési tartalékot határoz meg. 
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4.§ Az Önkormányzat működési és fejlesztési célú bevételeinek és kiadásainak 2009-2010-
2011. évi alakulását az 5. sz. melléklet mutatja be. A mérleg összeállításánál a kormány 
által adott mutatószámok lettek figyelembe véve.  

 
 
5.§. (1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 
módosított 1992. évi XXXVIII. törvény valamint a Magyar Köztársaság 2009. évi 
költségvetéséről szóló 2008. évi CII. törvény rendelkezései az irányadók.  
(2) Jelen rendelet 2009. év január hó 1. napjával visszamenőlegesen lép hatályba. 

(3) A rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon gondoskodik a 
hirdetőtáblán történő kifüggesztéssel. 

 
 

II. Fejezet 
Az Önkormányzat költségvetésének 

végrehajtási szabályai 
 
 
6.§. Az Önkormányzat felhatalmazza a polgármestert - a Polgármesteri Hivatalon keresztül - a 

költségvetésben előírt bevételek beszedésére és a jóváhagyott kiadások teljesítésére. 
 
 
7.§. 
(1) A 3 §-ban meghatározott címek (önálló és részben önálló költségvetési szervek) kiadási 

előirányzat fő összegei közötti átcsoportosítást csak az Önkormányzat végezhet. 
(2) A képviselő-testület magának tartja fenn a jogot az alábbi előirányzatok 
megváltoztatására, ill. felosztására: 

- társadalmi szervezetek támogatása 
- egyházak támogatása 
- vállalkozások támogatása 
- hozzájárulás önkormányzati társuláshoz 
- felújítási kiadások előirányzata 
- beruházási kiadások előirányzata 
- általános tartalék előirányzata 

 
8.§. Az intézményi többletbevételek felhasználási jogát a képviselő-testület magának 

fenntartja. Az címeknél képződött bérmegtakarítás csak a képviselő-testület 
jóváhagyásával használható fel. A köztisztviselők illetményalapja 38.650.-Ft. 

 
 

III. fejezet 
Záró rendelkezések 

 
9.§. 
(1) Az e rendeletben nem szabályozott kérdésekben az Államháztartásról szóló többször 

módosított 1992. évi XXXVIII. törvény és a 306/2002. (XII.27.) Korm. rendelet valamint 
a Magyar Köztársaság 2008. évi költségvetéséről szóló 2008. évi CII. törvény 
rendelkezései az irányadók.  
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(2) A rendeletet a helyben szokásos módon kell kihirdetni. Kihirdetéséről a jegyző 
gondoskodik. 

 
Sülysáp, 2009. február hó 12. 
 

 Horinka László    Gulyásné dr. Gál Ilona  
     polgármester                                                          jegyző 

 
 
 
3./ NAPIRENDI PONT: 
Tájékoztatás a civil szervezetektől, az Önkormányzattól kapott 
támogatások felhasználásáról 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Amikor  Bizottságunk tárgyalta ezt az előterjesztést, 
akkor még néhány szervezet nem számolt el, most úgy gondolom, hogy már mindenki 
elszámolt.  
 
Dr. Rehák Attila ügyvéd az ülésre megérkezett. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke :  
Bizottságunk megtárgyalta a beérkezett beszámolókat és elszámolásokat.  A látottak alapján 
néhány tapasztalat elmondható az alábbiak szerint: 
 

1.) Még mindig nem számolt el időre és megfelelően néhány szervezet. A Szabadidő SE, 
a Sülysápért Közalapítvány pl. még nem adott le semmit tavaly nyert támogatásáról. 

2.) Sajnálatos, hogy néhány szervezetnél túlteng az éves támogatáson belül a 
reprezentációsnak mondható költség. 

3.) A bevételek sok helyütt elhanyagoltak, vagy nem tudunk róluk. 
4.) Néhány szervezet mintha szerepet tévesztett volna, nem kifejezetten eredeti céljainak 

megfelelően működik. 
5.) Érdemes elgondolkodni azon is, hogy miért támogatunk a nagyközségen túl működő, 

több önkormányzat területét átfogó szervezetet, miközben – esetleg – csak mi adunk 
támogatást a szervezetnek. 
 

Cseri Péter alpolgármester: Mennyi volt a reprezentációs költség nagyságrendileg? 
 
Lukács István, az OMSB elnöke : Akár a tizedrésze is kijön a támogatásnak.  
 
Horinka László polgármester: A Sülysápért Közalapítvánnyal kapcsolatban kapott e-mailt 
ma megválaszoltam a Lukács úrnak. A Közalapítvány átalakítása szükséges. Semmi nem 
valósult meg a hozzá fűzött reményekből. Érdemes átgondolni, hogy hogyan tovább.  
A Közalapítvány számára 2008. augusztus 3-án átutalásra került egy 150 eFt-os tétel. Két 
részletben utalunk a civil szervezeteknek. Ez nagyjából fele-fele arányban szokott 
megosztódni. A Közalapítványnál ez nem így volt. A másodikra nem voltak jogosultak. Nem 
kértem még vissza ezt a pénzt. Az a pénz elvileg ott van a számlájukon, ami felhasználható 
forrás. Én a hibázást magamra vettem.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Kevesebb a pénz többen fognak pályázni.  Ha nekik fontos, 
nyílván áldozzanak ők is. 
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A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 
 

15/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a civil szervezetek 
2008. évi támogatásáról szóló beszámolókat és elszámolásokat elfogadja. 
 
Határidő: 2009. február 12. 
Felelős: Lukács István, az OMSB elnöke 
 
 
4/a. NAPIRENDI PONT: 
„Fasorok létesítése Sülysápon” c. KMRFT-TRFC-029/2008. pályázat 
támogatásának igénybevételéhez önerő módosítása 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
 

16/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Fasorok létesítése” című 
pályázattal kapcsolatosan megnöveli a pályázathoz szükséges önerőt 603.918.- Ft-ra. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/b. NAPIRENDI PONT: 
Polgármesteri Hivatalnál nyílászáró cseréhez beérkezett árajánlatok 
megtárgyalása 
 
Horinka László polgármester Ezen a napirendi ponton már túlléphetünk, hiszen a 
költségvetés tárgyalásánál meghoztuk az ezzel kapcsolatos határozatot is. 
 
 
4/c. NAPIRENDI PONT: 
2009. évi képviselői tiszteletdíjak megállapítása 
 
 
 
Horinka László polgármester: Ennek a napirendi pontnak a tárgyalásán is már túljutottunk a 
költségvetés tárgyalásánál, határozat is született ezzel kapcsolatban. 
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4/d. NAPIRENDI PONT: 
Sülysáp 4 bázisállomás létesítéséhez végleges tulajdonosi 
hozzájárulás megadása 
 
Horinka László polgármester: A Képviselő-testület előtt talán még nem volt, de a TFKB 
már tárgyalta ezt az előterjesztést. A szolgáltatásukhoz további torony létesítése szükséges. A 
másik tornyot ide fogják elhelyezni a meglévő toronyhoz, most a volt borházhoz a Bimbó 
utcai feljáróhoz akartak telepíteni, de a TFKB azt mondta, hogy ide ne, most ehhez közeli 
helyre terveztek, a Szecsői út elejére. Területhasználati díjat fizetnének, de lesz ez több is, 
kellene a tulajdonosi hozzájárulás a felépítéséhez.  
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

17/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megadja a végleges tulajdonosi 
hozzájárulást a Magyar Telekom Nyrt. által létesítendő Sülysáp-4 bázisállomás létesítéséhez, 
a szükséges nagyságú terület határozatlan ideig történő bérbeadása formájában.  
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. március 1. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/e. NAPIRENDI PONT: 
31. sz. főút Tápiószecsői vasúti átjáró különszintű csomópontjának 
kiépítése 
 
Horinka László polgármester: Egy tervező cég kereste meg az Önkormányzatot az elmúlt 
hetekben azzal, hogy tervezi a csomópont átépítését, és körforgalmat telepítenének, nagyjából 
a JÁSZ-PLASZTIK Kft. és a sorompó közötti szakaszra. A vízfolyásra települne rá a 
körforgalom. Nekünk azt mondták, hogy ezt 2010-ben meg is akarják építeni. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Érdeklődtem a Magyar Közútnál is, nem igazán bíztattak, a 
tervek valóban készülőben vannak, de hogy mikor valósul meg és megvalósul-e arra 
semmilyen garanciát nem tudnak mondani. A Nemzeti Infrastruktúra Fejlesztőnél a 
projektmenedzserrel beszéltem, erre az évre az építési tervekig kaptak megbízást, hogy addig 
jussanak el. Ezek sajnos lassan készülő dolgok. 2010-ben még nem számíthatunk ennek 
megvalósulására.  
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozta: 
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18/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megadja a tulajdonosi 
hozzájárulást a 31. sz. főút Tápiószecsői vasúti átjáró különszintű csomópontjának 
kiépítésének keretében körforgalom létesítéséhez, a szükséges méretű önkormányzati terület 
átadásához, az időszakos vízfolyás műszakilag megfelelő lefedéséhez. A hozzájárulás feltétele 
a jelenlegi közúti tervekben a déli irányú, negyedik leágazó megtervezése. 
 
Felkérik a Polgármestert és a Jegyzőt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: folyamatos, illetve 2009. december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/f. NAPIRENDI PONT: 
Katus Norbert képviselői indítványa 
 
Katus Norbert: Ez a javaslat inkább csak egy kicsit sürgetés, mert döntöttünk, hogy a 
Helytörténeti Gyűjteményt elnevezzük. Véleményem szerint a névadás előtt el kellene 
végezni az épület homlokzatának a felújítását, illetve az udvaron lévő volt istálló elbontása is 
szükséges lenne. Én úgy gondolom, hogy mindkét munkát el tudná végezni a Faluszolga Kft. 
 
Horinka László polgármester: Nem tudom, hogy ez mennyire fogja érinteni a 
költségvetésünket, de egyébként egyetértek a javaslattal.  
 
Katus Norbert: Szerintem újra kellene vakolni a falat, és festeni, szerkezetileg nem kellene 
hozzányúlni. 
 
Horinka László polgármester: Úgy gondolom, hogy nagyon jó lenne erre is valamilyen 
pályázatot benyújtani. 
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Javasolnám, hogy kérjünk legalább költségbecslést rá, és 
utána mérlegelhetünk. 
 
Katus Norbert: A javaslatom is erről szól. 
 
Farkas Gáborné: A Faluszolga Kft. részére rengeteg munka lesz a tavasszal. Viszont a Józsi 
bácsi ne posztumusz kapja meg ezt.  Én is szeretném, ha sokkal szebben nézne ki, csak jön a 
tavasz, és a fákkal is lesz bőven feladatuk.  
 
Horinka László polgármester: Mi lenne, ha most nem döntenénk el az időpontot. 
Megbízhatjuk a TFKB-t a névadó időpontjának a megszervezésével. Ajánlatbekérés után a 
következő testületire is visszahozzuk, és eldöntjük, hogy mikorra tesszük a névadást. 
 
Farkas Gáborné: Milyen munkálatokra kérjük az árajánlatot, esetleg a teljes vakolatcserére? 
 
Horinka László polgármester: Újra kell vakolni, ami leesik.  
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Kecser István, a TFKB elnöke: Azt javasolom, hogy kérjünk egy kalkulációt a korrekt 
szigetelésre is.  Akkor döntsünk, ha majd látunk egy árajánlatot.  
Az udvaron lévő  romos épületet el kell takarítani, ezzel bízzuk meg a Faluszolga Kft-t. 
 
Szücsi:Csaba: Az udvar kialakításban talán érdemes volna a FÉK segítségét is kérni, hogy 
vállaljanak szerepet.  
 
Horinka László polgármester: Március 21-re szerveznénk (szombatra) a névadó 
ünnepséget, szervezésével pedig megbízzuk az OMSB-t, így. ez lenne egy határozat: 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

19/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Helytörténeti Gyűjtemény névadó ünnepségét 2009. március 21-én (szombaton) lenne 
célszerű megtartani. 
 
Az ünnepség megszervezésére felkérik az Oktatási, Művelődési és Sport Bizottságot. 
 
Határidő: 2009. március 21. 
Felelős: OMSB elnöke 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

20/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Falumúzeum 
épületének homlokzat  felújítására szigeteléssel, ablakcserével együtt legalább három 
árajánlat beszerzése szükséges. 
 
Felkérik a Polgármesteri Hivatal  Műszaki Csoportját a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. március 16. 
Felelős:  Polgármesteri Hivatal Műszaki Csoportja 
 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

21/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
Falumúzeum udvarán lévő romos épületet le kell bontani, mely munkálatokkal megbízza a 
Faluszolga Kft.-t. Továbbá az udvar rendbetételéhez kérik a FÉK csapatának közreműködését. 
 
Felkérik a Faluszolga Kft. Ügyvezető Igazgatóját és a FÉK Titkárát a szükséges intézkedések 
megtételére. 
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Határidő: 2009. március 15. 
Felelős: Cseri Péter ügyvezető igazgató 
  Hostyinszki Ákos titkár 
 
 
4/h. NAPIRENDI PONT: 
Lányi György települési képviselő beadványa 
 
Horinka László polgármester: A Templom és a Plébánia udvar alatti pincerendszer 
feltárását szeretné a Képviselő Úr ismételten szorgalmazni, vagyis hogy térképezzük fel 
legyen róla egy dokumentációnk, legyünk tudatában annak, hogy ott van valami. 
 
Szücsi Csaba: Lenne egy áthidaló javaslatom. Jelentős összegbe kerülne az említett céggel 
bármiféle munka. Nem véletlen kértem a levelet a Polgármester Úrtól, ami nemrég érkezett a 
Hadtörténeti Intézet és Múzeum Igazgatójától. Nemrégiben egy idős bácsi felhívta a 
figyelmünket, hogy annak idején két ejtőernyős katonát kellett elásni a sápi földeken. 
Megnéztük a helyszínt és felvettük a kapcsolatot a Múzeummal és pozitív visszajelzés 
érkezett. Azért mondom ezt, mert éppen a Hadszíntér Kutató Osztály Vezetője jön majd a 
Polgármester Úrhoz, akiknek nyílván rendelkeznie kell olyan eszközzel, amivel meg tudjuk 
keresni a holttesteket. Én javasolom, hogy gondolkodjunk el, hogy amikor kijönnek 
egyeztetésre, próbáljunk egy olyan irányt jelölni közösen, hogy a Sülyi Templomban is 
vizsgálódjanak a talajradarokkal és akkor talán többet tudunk. Én úgy tudom, hogy minden 
évben megítél az Állam ennek a Múzeumnak ilyen munkákra egy jelentős összeget. Lányi 
képviselő úr  beadványára ezt javasolom, és kérem, fontoljuk meg.  
 
Lányi György: Amikor a Pápa meghalt javasoltam, hogy csináljunk egy emlékparkot az 
emlékére. Ha tényleg lenne egy altemplom, azt konkrétan II. János Pál pápáról kellene 
elnevezni. Egy-két helyen hallottam arról, hogy a Szent Atyáról elneveztek már parkot. Mi 
miért nem lépjük meg ezt? Most a kettőt összekötöttem volna (pince és az elnevezés).  
 
Horinka László polgármester : Egészen addig nincs mit elnevezni, amíg nem tudjuk, hogy 
van-e ott valami.  
 
Kecser István, a TFKB elnöke: Én támogatnám Szücsi Csaba képviselő úr ötletét, én 
magánemberként kíváncsi vagyok erre, de pénzünk erre sincs. Ha van ilyen lehetőség, ezt ki 
kell használni. Képviselőként nem támogatnék a mostani helyzetben 1,5 mFt-os kiadást.  
Az elnevezés mennyire egyházi hatáskör? 
 
Lányi György települési képviselő egyetért Szücsi Csaba települési képviselő javaslatával. 
 
 
A Képviselő-testület tagjai 11 igen, 1 tartózkodási szavazati aránnyal az alábbi határozatot 
hozták: 
 

22/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Hadtörténeti Múzeum 
munkatársát – aki a közeljövőben ellátogat Sülysápra - , hogy a Sülyi Templomban is 
végezzen talajvizsgálatot. 
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Felkérik a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. május 30. 
Felelős: Horinka László polgármester 
 
 
4/i. NAPIRENDI PONT: 
Anyakönyvi feladatok ellátására szóló megbízás 
 
Horinka László polgármester: Dóráné Ribár Melinda kolléganőnk sikeres anyagkönyvi 
vizsgát tett, és most szükséges, hogy a Képviselő-testület adjon neki is megbízást a feladat 
ellátására. Innentől kezdve helyettesíteni tudja a jelenleg szabadságon lévő Bense Ferencnét. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

23/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel megbízza Dóráné Ribár 
Melindát anyakönyv-vezetői feladatok ellátásával. 
 
Felkérik a Jegyző Asszonyt a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: 2009. február 12. 
Felelős: Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 

 
L4/j. NAPIRENDI PONT:
A Szent István Iskola melletti terület  tulajdonjogának megszerzése 
 
Horinka László polgármester: Ismeri már  mindenki a történetet, az Iskola alatti terület egy 
része nem az Önkormányzaté, hanem a Magyar Állami Vagyonkezelőé. Most újra 
elindítanánk. Ez a kerítésen belül van, a bővítmény egy része azon áll. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

24/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 

1. Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ezennel elhatározza, 
hogy a Sülysáp 671 hrsz. alatti 2390 m2 alapterületű kivett lakóház, udvar 
megnevezésű, a Szent István Általános Iskola (670 hrsz.) mellett ingatlan 1/1-ed 
tulajdonjogának ingyenes önkormányzati tulajdonba adását kezdeményezi. 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza Horinka László polgármestert, hogy tegye meg 
a szükséges intézkedéseket az ingatlan tulajdonjogának az Önkormányzat részére 
történő megszerzése érdekében. 

3. Az ingatlant a 254/2007.(X.4.) sz. Kormány rendelet VIII. fejezet 50-51. §-a az 
állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. Törvény 36. §. (2) c./ pontja az 
Önkormányzat a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. Törvény 8. §. (1) 
bekezdésében meghatározott alapfokú nevelés-, oktatás érdekében kívánja 
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tulajdonba venni, az Önkormányzat Szent István Általános Iskola bővítésének 
területeként szolgál. 

4. Az Önkormányzat saját költségén vállalja az ingatlan környezeti állapotának 
felmérését, szükség esetén kármentesítését és az ingatlan vonatkozásában lemond 
az Állammal szemben támasztott bármely követeléséről. 

5. Az Önkormányzat nyilatkozik arról, hogy a tulajdonba adás érdekében felmerülő 
költségeket – ideértve a művelési ág megváltoztatásának költségét is – megtéríti és 
vállalja, hogy az 1. pontban feltüntetett ingatlan tulajdonjogát az ingatlanra 
vonatkozó terhekkel együtt veszi át. 

 
Határidő: 2009. december 31. 
Felelős: Horinka László polgármester 
  Gulyásné dr. Gál Ilona jegyző 
 
 
4/k. NAPIRENDI PONT: 
Az SZMSZ módosítása 
 
Horinka László polgármester A testületi ülések időpontját érinti a módosítás. A pénteki egy 
könnyített nap, ezért is lenne érdemes a jövőben csütörtöki napon tartani az ülést. A javaslatot 
érdemes volna elfogadni, és akkor visszaállhatna minden bizottság a testületi ülés előtti héten 
történő ülések megtartására, minden hónap harmadik csütörtöke lenne a testületi ülés, a 
bizottsági ülések pedig lehetnének a második héten.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi rendelet módosításáról 
döntöttek: 
 
 

Sülysáp Nagyközség Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

3/2009. (II.12.) sz. rendelete 
a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló  

a 18/2006. (X.13.) számú kt. rendelet módosításáról 
 
 
A Képviselő-testület a szervezeti és működési rendjére (a továbbiakban: SZMSZ) vonatkozó 
rendeletét az alábbiak szerint módosítja. 
 
1.§. Az SZMSZ 16. §. (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 

A képviselő-testület ülésének összehívása 
 

16.§.  
(1) A képviselő-testület általában havonként, de évente legalább 11 alkalommal ülésezik. 
Minden hónap harmadik csütörtökén 18.00 órától kerülnek megtartásra, kivétel a július 
hónap, amikor szünet van. 
 
2.§. (1) A rendelet kihirdetését követő napon lép hatályba. 
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(2) Jelen rendelet kihirdetéséről a jegyző a helyben szokásos módon - a hirdetőtáblán történő 
kifüggesztéssel – gondoskodik. 

 
Sülysáp, 2009. február 12. 
 
 Horinka László s.k.    Gulyásné dr. Gál Ilona s.k. 
               polgármester         jegyző 
 
 
4/l. NAPIRENDI PONT: 
CSASE alapító okirat módosítása 
 
Horinka László polgármester : Április 1. napján fog hatályba lépni, attól kezdve vesszük át 
a gesztori funkciókat.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

25/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysápi Székhelyű Közös Fenntartású Családsegítő és 
Gyermekjóléti Szolgálat 

ALAPÍTÓ OKIRATA 
 

1./ A költségvetési szerv neve, székhelye:  Sülysápi Székhelyű Közös Fenntartású 
Családsegítő- és Gyermekjóléti Szolgálat 2241 Sülysáp, Szent István tér 1. 
 
2./ Alapító szerv neve,  
     alapítás időpontja: Tóalmás községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

Szentmártonkáta Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-
testülete 

    Dány Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 
    Alapítva: 1998. 
 
3./ Közfeladata: A gyermekek védelméről és gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi 
XXXI. Törvény 39. §-40.§-ban meghatározott önkormányzati (gyermekjóléti), valamint a 
Szociális Igazgatásról szóló 1993. évi III. törvény 64. §-ában meghatározott családsegítői 
önkormányzati feladatok ellátása. 
 
4./ Alaptevékenysége: 853244 Családsegítés 
 
5./ Működési köre: Tóalmás, Dány, Szentmártonkáta, Szenlőrinckáta, Kóka, Sülysáp, 

Mende, Úri települések közigazgatási területe. 
 
6./ Irányító szerv neve, székhelye: Társulási Tanács (tagjai a társult önkormányzatok 

polgármesterei) 2241 Sülysáp, Szent István tér 1. 
 
 
7./ A költségvetési szerv típusa: Közszolgáltató költségvetési szerv: közintézmény 
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8./ A költségvetési szerv jogköre: Önállóan működő költségvetési szerv, gazdálkodásával 
összefüggő adminisztratív feladatait megállapodás 
alapján Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának 
Polgármesteri Hivatala látja el. 

9./ Működésének forrásai: Központi költségvetésből származó normatív       
támogatások, 

 Társult önkormányzatok működési hozzájárulása 
 Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás által igényelt 

kiegészítő normatív támogatás 
 
10./ A költségvetési szerv: vállalkozási tevékenységet nem folytat 
 
11./ A költségvetési szerv:  nem alanya az általános forgalmi adónak 
 
12./ A költségvetési szerv vezetője: a hatályos jogszabályok szerint pályázat útján 5 évre 

kerül kinevezésre, a munkáltatói jogok gyakorlója a 
Társulási Tanács vezetője 

 
13./ Foglalkoztatottak jogviszonya: közalkalmazott 
 
14./ Az Alapító Okiratban nem szabályozott kérdésekben a jogszabályi rendelkezései az 

irányadók. 
 
Jelen módosított Alapító Okiratot a Társulási Tanács 200……. Sz. határozatával fogadták el. 
Jelen alapító okirat 2009. április 1-jén lép hatályba, mellyel egyidőben a 2007. november 7. 
napján elfogadott alapító okiratot hatályon kívül helyezik. 
 
Jelen alapító okiratot: 
Tóalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete a …………………..sz. határozatával, 
Szentmártonkáta Község Önkormányzat Képviselő-testülete ……………sz. határozatával, 
Dány Község Önkormányzat Képviselő-testülete…………… sz.határozatával, 
Szentlőrinckáta Községi Önkormányzat Képviselő-testülete ……… sz. határozatával, 
Kóka Község Önkormányzat Képviselő-testülete …….. sz. határozatával, 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete …….. sz. határozatával. 
Mende Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete …….. sz. határozatával, 
Úri Község Önkormányzatának Képviselő-testülete …… sz. határozatával 
hagyták jóvá és fogadták el. 
 
Sülysáp, 2009. …………….hó ………… nap 
 
  
 
4/m. NAPIRENDI PONT: 
Mindenki Közlekedik Alapítvány kérelme 
 
Horinka László polgármester: A Szőlősi Tagiskolában már ismerős az Alapítvány, több 
foglalkozást tartottak, az Alapítvány itteni képviselője már korábban is ígéretet tett arra, hogy 
a megvalósítani kívánt KRESZ- parkhoz KRESZ- táblákkal támogatnak bennünket. 
Most az a kérelem jött, hogy évről évre táborokat tartanak, az idén az Almáskerti Tagiskolát 
szeretnék kb egy hét időtartamra bérbe venni, hajlandók ezért valamennyi összeget fizetni, 
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sok pénzük viszont nincs. Ismételten megerősítették, hogy a KRESZ-park tábláit adják. Én 
javasolom, hogy adjunk nekik zöldutat, jó az együttműködésünk velük. Biztosítsuk a 
lehetőséget kérdés, hogy kérjünk-e ezért pénzt? 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: Az első, hogy ezt az Iskola Igazgatójával megbeszélve 
eldöntöttük, hogy az Igazgatóval egyeztetett feltételek mentén vegye igénybe az Alapítvány. 
És fizessenek is érte. 
 
Horinka László polgármester: Én úgy gondolom, hogy kellene egy javaslat az összegre. 
 
Lukács István, az OMSB elnöke: A Szecsői tornacsarnokot is igénybe vették már, annyi 
pénzük van erre, mert pályázni is tudnak. Érezzék, hogy vigyázni kell a helyiségre. 
 
Farkas Gáborné: Fontos a harmadik bekezdés utolsó sora. Térítésmentesen vehetnek részt a 
község lakosai a táboron. Ez szerintem egy gáláns ajánlat. Én ezt elfogadnám fizetségnek. Ha 
mégsem, akkor pályázzanak a civil szervezeten keresztül. 
 
Horinka László polgármester: Az is egyfajta fizetség, hogy a KRESZ-parkunkat akarják 
támogatni. 
 
Farkas Gáborné: Már hatodik éve fizetség nélkül foglalkoznak a gyerekekkel. 
 
Horinka László polgármester: Az Alapítvány kérését támogatjuk azzal, hogy a részleteket 
az intézmény vezetőjével egyeztetnie kell, a berendezési tárgyakra illetve a helyiségek 
állagára vonatkozóan kártérítési felelősséggel tartozik, és bérleti díjat az iskola használatáért 
nem kérünk az Alapítványtól.  
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 

26/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja a Mindenki 
Közlekedik Alapítvány kérését azzal, hogy a részleteket az Intézmény Igazgatójával kell 
egyeztetnie, viszont a berendezési tárgyakra, illetve a helyiségek állagára vonatkozóan 
kártérítési felelősséggel tartozik, bérleti díjat az Iskola helyiségének használatáért nem kér. 
 
Felkérik a Móra Ferenc Általános Iskola Igazgatóját a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Horváth Attiláné, a Móra Ferenc Általános Iskola igazgatója 
 
 
4/n NAPIRENDI PONT: 
Szerkesztőbizottsági tagságban bekövetkezett változás 
 
Horinka László polgármester: Miután  Gödöny Péter lemondott a Szerkesztőbizottsági 
tagságáról, ezt mi tudomásul vesszük. Kérdezem, hogy van-e helyette más? 
 
Katus Norbert: Jelenleg a  bizottság részéről nincs szándék arra vonatkozóan, hogy hárman 
legyenek, ha majd mégis lesz megfelelő jelölt, akkor ezt a Képviselő-testület elé fogják hozni. 
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Lányi György: Javasolom, hogy a Jandó Urat vegyük fel. 
 
Katus Norbert: A Szerkesztőbizottság már kinyilvánította hogy Jandó Istvánnal nem 
kívánnak együtt dolgozni, és Jandó Úr is kinyilvánította ezen véleményét. 
 
A Képviselő-testület tagjai egyhangú szavazati aránnyal az alábbi határozatot hozták: 
 
 

27/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja Gödöny Péter 
szerkesztőbizottsági tagságról való lemondását. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Katus Norbert kommunikációs vezető 
 
Farkas Gáborné: A Jandó Úr egy testületi ülésen egyszer illusztrisan ránk vágta az ajtót. 
Javasolnám, hogy kérjük ki a véleményét, hogy egyáltalán óhajt-e szerkesztőbizottsági tag 
lenni.  
 
Lányi György: Továbbra is az a véleményem, hogy kérjük fel szerkesztőbizottsági tagnak a 
Jandó Urat. 
 
Cseri Péter alpolgármester: Azt tudjuk, hogy a Szerkesztőbizottság két tagja nem akarja őt. 
A harmadik személy sem akar a másik kettővel együtt dolgozni, ez elég aggályos. 
 
Lányi György: Ez volt a múlt, véleményem szerint egy beszélgetést megérne.  
Visszavonom, és kérjük fel, hogy nincs-e kedve az új felállásba belépni. 
 
Katus Norbert: Kérem, hogy szavazzunk majd a javaslatról, TFKB novemberben vagy 
decemberben már kérte, hogy foglalkozzon az újság többet a településfejlesztési témákkal, 
amennyiben tartalmi kifogás vagy javaslat van, én és a bizottság nagyon szívesen állunk 
ennek elébe. Ezt a Mónika kérte is. Bármikor szívesen állunk a Testület rendelkezésére. 
 
Horinka László polgármester: Szavazzunk arról, hogy felkérjük-e Jandó Istvánt a 
szerkesztőbizottságban való  részvételre. 
 
A Képviselő-testület tagjai 4 igen, 2 tartózkodással, 6 nem szavazati aránnyal az alábbi 
határozatot hozták: 
 

28/2009. (II.12.) sz. önkormányzati határozat: 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem kívánja felkérni Jandó 
István a Sülysáp Hírforrás Szerkesztőbizottságának tagságába. 
 
Határidő: 2009. február 12. 
Felelős: Horinka László polgármester 
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Egyéb bejelentések: 
 
Horinka László polgármester: Az elmúlt ülésen a 2008. évi teljesítések kapcsán elhangzott 
egy olyan, hogy az intézményeknél a dologi valamilyen oknál fogva magasabb lenne, ennek 
utána néztem, ki merem jelenteni, hogy drasztikus túllépés mindenképpen a földrengés okozta 
károk helyreállítása miatt jelent meg. Ennek fényében még azt is merem állítani, hogy a Móra 
Ferenc Általános Iskola eléggé alul teljesítette a keretét.  
 
A RoBa-üggyel kapcsolatban én a múlt héten voltam a rendőrségen, tanúként meghallgattak, 
A Jegyző Asszonyt és Kecser Istvánt pedig másnap, valószínűsítem, hogy az előző 
Polgármester is bent járhatott. A rendőrség nyomoz az ügyben, annyi félreértés, 
félreinformálás jelent meg, hogy elengedhetetlen egy összefoglaló anyag megírása, és a 
honlapon történő megjelentetése. A hangfelvétel alkalmatlan volt a visszaidézésre. Én, 
akikkel erről beszéltem, felháborodást keltett bennük, hogy egyáltalán foglalkoztunk ezzel a 
társasággal.  
Én egyébként azt javasolom, hogy nem lenne baj, ha esetleg csak én nyilatkoznék ezzel 
kapcsolatban.  
A másik vonalon elindult csatornaüggyel kapcsolatban kaptatok tájékoztatást a ma kiosztott 
levélben. A legfontosabb, hogy januárban két közbeszerzés zárult le a területfejlesztési 
társulás kiírásában, az egyik költséghaszon-elemzés, üzemeltetési és finanszírozási tanulmány 
elkészítése, a másik a tender-tervek megindítása. Most már az összes közbeszerzés kiírásra 
került. Ezek a cégek kb. május közepéig fogják elkészíteni a szükséges anyagokat. Előzetes 
adatszolgáltatási kötelezettségünk is van. Támogatólag nyilatkoznak. Az anyagok elkészülnek 
május közepén. Hétfőn én is bent voltam a KDVM Fejlesztési Igazgatóságán egy 
megbeszélésen, ahol műszaki egyeztetés zajlott. A társulás megbízottja egy szegedi 
fiatalember.  A külterületek is benne voltak, viszont az  UNIÓ nem támogat külterületeket. 
Minden utca teljes hosszában meg volt tervezve, de van ahol nem lehet. Pld. a Csokonai utca, 
ahol egyetlen ház sincs. A MÉLYÉPTERV  terveiben egyetlen bekötés lett volna egy szélső 
ház, ami át lett forgatva az éppen aktuális utca csatornájára. Van olyan is, ahol lakóházakat 
érint a csonkítás belterületen 53 házat érint, át kell forgatni másik csatorna szakaszra.  Én 
most nagyon optimista vagyok, azt látom, hogy támogatnak. Volt alkalmam beszélni Czinege 
Imrével is. Mintha valami megmozdult volna ebben az ügyben. 
A viziközmű társulatnak a számláját nagyon sokan nem fizetik be. Összességében 20 % fölött 
van a nem fizetők aránya, akik még egyetlen forintot sem fizettek be, Sülysápon ez 18 % 
körül van,. 280 szerződött van, akik nem fizetik a csekkjeit, nekik kimentek a felszólítások.  
 
Kiosztásra került egy megkeresés, hogy focizzunk a településünk gyermekeiért. Ezt is majd el 
kell dönteni, hogy nevezzünk-e. 
 
A Kossuth Lajos utca felújítására a közbeszerzési eljárást elindítottuk.  
 
Az ÁROP pályázat közbeszerzéseit is elkezdtük lefolytatni. Még a hiánypótlási szakaszban 
vagyunk. Az informatikai részre most ment ki a felhívás 
 
Bölcsőde pályázattal kapcsolatban június 12. a végső határidő. Elég jól állunk, eleve már a 
második fordulós színvonalnak megfelelő. Az engedélyes terveket még meg kell csinálnunk. 
Az engedélyeztetés maga kb. 2 hónap. Dolgozunk rajta, most nem lesz akadálya a határidőben 
történő benyújtásnak.  
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Közterület-felügyelői álláshelyre kiírt pályázat lezárult. A napokban már munkába is áll az új 
kolléga.  
 
Csanádi Gábor: Megjelent az újságban és a honlapon is, hogy Wass Albert felolvasó est lesz, 
a maratoni felolvasásnak az EMI az ötletgazdája, már öt éves múltra tekintenek vissza. 24 
órán keresztül együtt felolvasnak, illetve hallgatják Wass Albert gondolatait.  Az idén jó 
lenne, ha Sülysáp is önállóan részt venne ebben. Arról van szó, hogy bárki, aki szeretne ebben 
részt venni az általa választott Wass Albert szövegrésszel max fél órában felolvas, most is 
kellő passzivitás jelentkezik Sülysáp részéről sajnos csak négy jelentkező van, abból is egy 
maglódi. Felkérek mindenkit, hogy aki úgy érzi, az jöjjön el.  
 
Cseri Péter alpolgármester: Jelentkezem rá a Polgármester Úrral együtt.  
 
Horinka László polgármester: Több hozzászólás, javaslat nem lévén, megköszönöm az 
ülésen való aktív részvételt, és azt ezennel bezárom. 
 
Sülysáp, 2009. február 27. 
 
 
 
 
            Gulyásné dr. Gál Ilona    Horinka László 
  jegyző        polgármester  
 

Jegyzőkönyv-hitelesítő: 
 

 
Farkas Ferenc 

települési képviselő 
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